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O mně 

• Jsem student 1. ročníku doktorského studijního 

programu Kybernetika na katedře kybernetiky    

a biomedicínského inženýrství. 

 

• Své předchozí studium jsem absolvoval na 

katedře telekomunikační techniky, ale později 

jsem se rozhodl, že si více rozšířím obzory. 

 

• Ve svém volném čase rád chodím na hory, 

běhám a cestuji po Evropě jen s baťůžkem           

a dobrou náladou. 

 

 

 

Čeho chci dosáhnout?  

• Chci se zapojit do aktivního dění na fakultě i univerzitě, prosazovat a realizovat 

zpětnou vazbu studentů, 

 

• Zlepšit informovanost studentů o stipendiích, zajímavých finančních ohodnoceních 

grantových soutěží a o spolupráci na projektech při zpracování bakalářské práce nebo 

diplomové práce, 

 

• Zkvalitnění komunikace mezi studenty a vyučujícími a vytvoření chillout zóny na 

střeše fakulty, 

 

• V neposlední řadě také rozšíření nabídky jídel v bufetu a nový merchandise FEI! 

 

 

 

Jestli máte jakékoliv dotazy, neváhejte se na mě obrátit na martin.dratnal@vsb.cz, nebo se 

můžeme potkat osobně na FEI.  
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